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          10/10/2021 
   

 2021-9מן המניין    שלא   ישיבת מועצה    
 

 במשרדי המועצה. 19:00בשעה  ד' בחשוון תשפ"ב 10.10.21 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 

 חסרים: 

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

לאור פגישה עם מפקד  ומ"מ ראש המועצה כי ראש המועצה מתעכב    בפתח הדברים ציין אבי ס.

 האוגדה וכי הוא ינהל את הישיבה עד להצטרפותו של דוד. 

 

 על סדר היום: 

 2021לשנת  2הצגת רבעון   .1

 הגדלת תב"ר  .2

 אישור שינוי תב"ר     

 תקציב מאושר תב"ר מס' תב"ר
הגדלה )משרד 

 (  החינוך
 תקציב מעודכן

693 
תשתיות 
היקפיות 

 במוסדות חינוך
6,889,891 2,221,638 9,111,529 

 

 .2021אישור חוק העזר )בטול סעיפי עונשין( התשפ"ב  .3

 

 נדון: 

 .2021לשנת   2הצגת רבעון  –  1לסעיף  

 .2021לשנת  2הציג את רבעון  :זיצר יעקב 

 ?: יש סיבה לירידה בגביהליאור

 נוכחים: 

 מנכ"ל המועצה  –קובי נגר 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 

 רואה חשבון -יעקב זיצר
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10/10/2021 

ה, כמו כן תקופת הקורונה הורידה  ההתנהגות המועצה היא בד"כ שהגביה בחציון השני יותר גבו  זיצר:

 השתתפות הורים לתשלומים כאלה ואחרים שפגעו בהכנסה.

 ? האם יש התחייבויות שוטפות לבנקים -אתה אומר שאין שוטף בבנק  ליאור:

הסיבה היא שאין גרעון נצבר  ,וך  לבנקים כל ההלוואות הן לזמן אראין התחייבויות שוטפות    זיצר:

 שוטף והמועצה השכילה את הכספים שיש בקרנות לשמר אצלה.

כפי שאנחנו רואים כבר בכמה רבעונים אנחנו מסיימים את הרבעון מאוזן ואפילו עם עודף,    אבי:

 הערכה רבה לליאור ודוד על המלחמה היומיומית בניצול המשאבים של המועצה בצורה מושכלת.

 

 הגדלת תב"ר תשתיות היקפיות במוסדות חינוך. –  2לסעיף  

 .₪693 לתב"ר  2,221,638של  הגדלהותן דברי הסבר נ גזבר: 

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 

 .2021אישור חוק העזר )בטול סעיפי עונשין( התשפ"ב  – 3לסעיף  

העונשין הישנים של הרשות  ע"פ החוק לאור תיקון צו קנסות למועצה חייבים לבטל את סעיפי    :קובי 

כי יצא חוק שמחייב אכיפה זהה בכלל הרשויות. על מנת לבטל את הסעיפים יש לאשר זאת בהצבעה  

 במליאה.

 סעיפי העונשין וחוקי העזר הרלוואנטיים.דברי הסבר מפורטים הוצגו 

 לא התייצב מחמת עיסוק דחוף אחר. המטפל בחוק עזר זה. –עו"ד שימי ג'ינו 

 .מליאהבפני ה לעניין צו קנסות אחידחידד את ההנחיות והחוק   :יועמ"ש 

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 
 19:15הישיבה הסתיימה בשעה: 

 קובי נגר: םרש

 

 

                ______________                                             _____________ 

 קובי נגר                                                         אבי נדיב                      

  מנכ"ל המועצה                                             ראש המועצהמ"מ                  

   


